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Protokół nr 27/23 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
Rady Powiatu we Włocławku  

 z dnia 4 lipca 2023 roku 
 

 
 

1. Otwarcie obrad Komisji. 
 

W dniu 4 lipca 2023 roku o godzinie 10:00  Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury 
i  Sportu  Pan Karol Matusiak dokonał otwarcia obrad komisji, powitał wszystkich członków 
Komisji oraz zaproszonych gości w osobie Pani Agaty Wojtkowskiej – Członka Zarządu 
i  Panią Martę Prylińską – Naczelnika Wydziału  Edukacji i Spraw Społecznych oraz Dyrektora 
Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Lubrańcu – Pana Krzysztofa Kitrysa i Panią 
Dyrektor Poradni Psychologicznej – Pedagogicznej w Lubieniu Kujawskim. 
 
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

2. Stwierdzenie quorum.  
 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach uczestniczyło 
5 osób, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum,  
a zatem obrady są prawomocne. 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 

3. Przyjęcie porządku obrad.  
 

Przewodniczący Komisji -  poinformował, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we Włocławku, członkowie komisji otrzymali 
porządek obrad . 
Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy do porządku obrad mają jakieś uwagi? 
Nie było żadnych uwag. Wobec braku uwag, Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za 
przyjęciem zaproponowanego porządku obrad  i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła porządek obrad składający się z 11 punktów w brzmieniu :  

 
 

Porządek obrad:  
1. Otwarcie obrad Komisji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 



4. Przyjęcie protokołu nr 26/23 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 
22 lutego 2023 roku. 

5. Informacja  Starosty Włocławskiego dotycząca realizacji zadań publicznych w zakresie 
kultury za rok 2022.  

6. Informacja z realizacji zadań przez Poradnię Psychologiczno - Pedagogiczną 
w Lubieniu Kujawskim ze szczególnym uwzględnieniem ilości opinii i orzeczeń  
w roku szkolnym 2022/2023.  

7. Informacja z realizacji zadań przez Poradnię Psychologiczno - Pedagogiczną 
w Lubrańcu ze szczególnym uwzględnieniem ilości opinii i orzeczeń  w roku szkolnym 
2022/2023.  

8. Sprawozdanie z realizacji rocznego „Programu Współpracy Powiatu Włocławskiego 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 
3 Ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 rok”. 

9. Informacja w sprawie kosztów prowadzenia szkół na podstawie danych z 2022 roku 
wraz z informacją o wysokości subwencji uzyskanej w roku 2023 na realizacje zadań 
oświatowych.  

10. Sprawy różne.  
11. Zamknięcie obrad Komisji. 

 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

4. Przyjęcie protokołu nr 26/23 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z  dnia 
22 lutego 2023 roku.  
 

Przewodniczący Komisji - poinformował członków Komisji, że z ostatniego posiedzenia 
komisji został sporządzony protokół, który był do wglądu w Kancelarii Przewodniczącego 
Rady. Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie Komisji mają uwagi do protokołu 
nr 26/23 z dnia 22 lutego 2023 roku? Nie było żadnych uwag. Wobec braku uwag 
Przewodniczący Komisji  zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu nr  26/23  z dnia  22 lutego 
2023 roku i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła protokół nr 26/23  z posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we 
Włocławku  z dnia  22 lutego 2023 r.  
 
5. Informacja  Starosty Włocławskiego dotycząca realizacji zadań publicznych 

w zakresie kultury za rok 2022.  
 
Przewodniczący Komisji –  zapytał członków komisji,  czy do tego punktu mają jakieś 
zapytania? 
Radny Jerzy Pawłowski -  powiedział, że nasuwa się taka uwaga. W punkcie 5 Festiwal 
smaku, że koszty imprezy wyniosły  136 000 zł.  Zapytał bym jeszcze o koszty wystaw przez 
Koła Gospodyń Wiejskich, przygotowanych potraw  i w ogóle smaków. Z tego co się orientuje 
co najmniej za 500 zł koszt własny koła gospodyń wiejskich razy 32 tj. 16 000 zł. Do tego koszt 
organizacji, wkład własny koła gospodyń wiejskich. To jest taka moja uwaga. Czy słuszna?  
Przewodniczący Komisji – poprosił o zabranie głosu Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw 
Społecznych.  



Naczelnik  Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych -  powiedziała, że to są koszty te 
136. 000  zł po naszej stronie,  jako starostwa powiatowego. Oczywiście koła przygotowując 
się do wystawy,  koszt również po swojej stronie. Natomiast też trzeba zaznaczyć  to, że dostają 
od nas nagrody za udział w festiwalu smaku, które też są jakąś rekompensatą za to 
przygotowanie się.  
Radny Wojciech Rudziński – zapytał, odnośnie impreza w Chodczu  „ Przegląd orkiestr”. Czy 
to też było z tego finansowane? 
Naczelnik  Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych –  powiedziała, że  przegląd orkiestr    
była to impreza pod patronatem starosty. Jest na drugiej stronie wymieniona w imprezach pod 
patronatem w punkcie 2.  Tam  ufundowaliśmy nagrody dla wszystkich orkiestr dętych  które 
brały udział w tym przeglądzie.  
Przewodniczący Komisji  - zapytał członków komisji, czy do tego punktu mają jakieś  
zapytania? Nie było żadnych pytań.  Wobec braku pytań, Przewodniczący zapytała członków 
komisji, kto jest za przyjęciem Informacji Starosty Włocławskiego dotycząca realizacji zadań 
publicznych w zakresie kultury za rok 2022 i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła Informacji Starosty Włocławskiego dotycząca realizacji zadań publicznych w zakresie 
kultury za rok 2022. 
 
Informacja  Starosty Włocławskiego dotycząca realizacji zadań publicznych w zakresie kultury 
za rok 2022 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego materiału.  
 
 
6. Informacja z realizacji zadań przez Poradnię Psychologiczno - Pedagogicznej 

w Lubieniu Kujawskim ze szczególnym uwzględnieniem ilości opinii i orzeczeń  
w roku szkolnym 2022/2023.  
 

Przewodniczący Komisji – poprosił Dyrektora Poradni Psychologiczno - Pedagogiczną 
w Lubieniu Kujawskim o zabranie głosu.  
 
Dyrektor Poradni Psychologiczno- Pedagogicznej w Lubieniu Kujawskim  – powiedziała, 
że  uzupełniła informacje, którą przedłożyła komisji w kwietniu.  Chciałbym zaznaczyć, że 
diagnozujemy bardzo dużo dzieci. Diagnozujemy, liczymy na to, że od września, poradnia 
w Lubrańcu będzie diagnozowała, tak zwane swoje dzieciaki z  autyzmem, zespołu 
z Aspergera.  
My to robimy od dwóch lat, jest to zadanie dla nas nowe, nie powiem, że łatwe, ale 
satysfakcjonujące i myślę, że w jakiś sposób odciążające powiat, dlatego, że od 1 września 
2022 do 3 lipca  2023 r.  wśród 88 orzeczeń  o potrzebie kształcenia specjalnego,  52 orzeczenia 
były wydane dla dzieciaków z autyzmem, zespołem Aspergera. Z tych 52 orzeczeń, które 
jeszcze dwa lata temu wydawała poradnia psychologiczna pedagogiczna we Włocławku, 
spośród tych 52 orzeczeń, które wydaliśmy my, 23 to były orzeczenia dla dzieciaków z rejonu 
poradni psychologiczno -  pedagogicznej  w Lubrańcu. 
Radny Jerzy Pawłowski – powiedział, ze chciałby żeby Pani Dyrektor naświetliła, odnośnie 
orzeczeń, wydania orzeczenia, jaki czas potrzebny jest, jaki zespół musi zebrać materiał, jakie 



czynności wykonać w jakim okresie, żeby pani to naświetliła, żeby od strony tej czasowej  
i zebranego materiału, żeby wydać takie orzeczeń.  

Dyrektor Poradni Psychologiczno - Pedagogiczną w Lubieniu Kujawskim  – powiedziała, 
że od czasu złożenia wniosku  przez rodzica lub  opiekuna prawnego o wydanie orzeczenia 
mamy 30 dni na wydanie orzeczenia, bądź 15, bądź 14 dni. 14 dni w przypadku wniosku 
o wydanie orzeczenia, o potrzebie nauczania indywidualnego, bądź indywidualnego, rocznego 
przygotowania przedszkolnego, a 30 dni na wydanie pozostałych orzeczeń, ale rodzic składa 
wniosek o wydanie orzeczenia w momencie, gdy jest przeprowadzona u nas diagnoza 
psychologiczna, pedagogiczna, logopedyczna. W momencie, gdy są dostarczone informacje ze 
szkoły , jeżeli diagnosta stwierdza, że potrzebuje taką informację, a rodzic wyraża zgodę na to, 
żeby szkoła taką informację przekazała.  Plus konieczne, jak zawsze, zaświadczenie lekarskie 
w przypadku kształcenia specjalnego, wskazane zaświadczenie lekarskie  od Lekarza 
specjalisty, neurologa, bądź psychiatry, nie wysyłamy dzieciaków rodziców z dziećmi. Do 
Torunia na płatną diagnozę,  tak jak to było praktykowane przez wiele lat, i na co nam się 
rodzice skarżyli , bo  po prostu wydawały na to,  swoje środki. A jeżeli chodzi o czas co tak jak 
mówię, w momencie, gdy mamy zebrane wszystkie dokumenty zdiagnozowane dziecko, mamy 
30 dni na wydanie orzeczenia.   Czas oczekiwania na badaniu nas jest długi. Nie mniej jednak 
mam poczucie i na pewno tak jest, że wszystkie orzeczenia potrzebne na dany rok szkolny są 
wydawane, dlatego najtrudniejszy i najbardziej intensywny czas pracy w poradni rozpoczyna 
się w kwietniu, a kończy się tak naprawdę 30 września. 
Bo dzień 30 września to jest ostatni dzień, kiedy jeżeli rodzic przedłoży w szkole orzeczenie, 
to  dyrektor szkoły wpisuje to orzeczenie i może zaplanować środki. 

Przewodniczący Komisji – zapytał członków komisji, czy mają jakieś pytania? Nie było 
żadnych pytań. Wobec braku pytań, Przewodniczący zapytał członków komisji, kto jest za 
przyjęciem  Informacji  z realizacji zadań przez Poradnię Psychologiczno - Pedagogiczną 
w Lubieniu Kujawskim ze szczególnym uwzględnieniem ilości opinii i orzeczeń  w roku 
szkolnym 2022/2023 i przeprowadził procedurę głosowania.  
 
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła  Informację  z realizacji zadań przez Poradnię Psychologiczno - Pedagogiczną 
w Lubieniu Kujawskim ze szczególnym uwzględnieniem ilości opinii i orzeczeń  w roku 
szkolnym 2022/2023. 
Informacja  z realizacji zadań przez Poradnię Psychologiczno - Pedagogiczną w Lubieniu 
Kujawskim ze szczególnym uwzględnieniem ilości opinii i orzeczeń  w roku szkolnym 
2022/2023 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 
 
7. Informacja z realizacji zadań przez Poradnię Psychologiczno - Pedagogiczną 

w Lubrańcu ze szczególnym uwzględnieniem ilości opinii i orzeczeń  w roku szkolnym 
2022/2023.  

 
Przewodniczący Komisji – poprosił o zabranie głosu Dyrektora Poradnię  Psychologiczno - 
Pedagogiczną w Lubrańcu.  
 



Dyrektor Poradnię  Psychologiczno - Pedagogiczną w Lubrańcu – powiedział, że  te 
informacje, które były  przesłane związane z ilością orzeczeń, opinii, są oczywiście w tej chwili 
zaktualizowane. Od 1 września chcielibyśmy w Lubrańcu  zacząć badać osoby z autyzmem, 
żeby to zrobić i wspomóc koleżankę z Lubienia, czy podzielić się pracą musimy złożyć  
wniosek do kuratora oświaty o wyrażenie zgody na prowadzenie tych badań i na wydawanie 
orzeczeń . Stosowny wniosek został złożony i myślę, że w okresie wakacyjnym na przełomie 
lipca i sierpnia taka zgoda będzie wydana, bo nie ma podstaw, żeby odmówić. Spełniamy 
wszystkie kryteria, spełnialiśmy już dwa lata temu, ale nie będziemy dyskutować dlaczego tej 
zgody wtedy nie było. Postaramy się 1 września ruszyć z badaniem dziećmi z autyzmem. 
Myślę, że to jest bardzo ważna sprawa, bo tych dzieci jest bardzo dużo i wymagają 
kompleksowej  pomocy jak najszybciej. Czas oczekiwania na badania podobnie jak w Lubieniu  
kujawskim dość długi z tym, że po przeprowadzeniu takiej krótkiej analizy, dlaczego tak się 
dzieje, że dzieci tak długo czekają, doszedłem  do wniosku, że bardzo często dzieje się tak na 
życzenie rodziców. Nie przyjeżdżają na badania, odmawiają wizyty.  
Nie informują wcześniej, bo można tą kolejkę uzupełniać, tak jak u lekarzy specjalistów, bardzo 
podobna sytuacja jest tej chwili. 

Radny Wojciech Rudziński – zapytał, ile dzieci podlega pod  teren działania przychodni bo 
ze sprawozdania wynika, że 8 gmin.   
Dyrektor Poradni  Psychologiczno - Pedagogiczną w Lubrańcu – powiedział, że w tej 
chwili poradnie w Lubrańcu mówię o merytorycznych,  administracja do tego obsługa. 
10 etatów merytorycznych w poradni w Lubrańcu, w tym 4 psychologów. Jeżeli chodzi o rejon 
działania to w poradnii w Lubrańcu obejmuje kilka gmin, mamy podzielony jakoby powiat 
między siebie.  Gmina Brześć kujawski, gmina Boniewo, gmina Izbica kujawska , gmina 
Lubraniec i gmina Choceń. 

To jest nasz rejon działania. To jest około 8 tysięcy, nie mam tu szczegółowych danych, bo to 
wynika z arkusza organizacyjnego, ale to jest około 8 tysięcy dzieciaków. W całym rejonie 
działania.    

Przewodniczący Komisji – zapytał członków komisji, czy mają jakieś pytania? Nie było 
żadnych pytań. Wobec braku pytań, Przewodniczący zapytał członków komisji, kto jest za 
przyjęciem  Informacji  z realizacji zadań przez Poradnię Psychologiczno - Pedagogiczną 
w Lubrańcu ze szczególnym uwzględnieniem ilości opinii i orzeczeń w roku szkolnym 
2022/2023 i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła  Informację  z realizacji zadań przez Poradnię Psychologiczno - Pedagogiczną 
w Lubrańcu ze szczególnym uwzględnieniem ilości opinii i orzeczeń  w roku szkolnym 
2022/2023. 
 
Informacja  z realizacji zadań przez Poradnię Psychologiczno - Pedagogiczną w Lubrańcu ze 
szczególnym uwzględnieniem ilości opinii i orzeczeń  w roku szkolnym 2022/2023 stanowi 
załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
 



8. Sprawozdanie z realizacji rocznego „Programu Współpracy Powiatu Włocławskiego 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 
3 Ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 rok”. 

Przewodniczący Komisji –  powiedział, że takie sprawozdanie  zostało złożone w materiałach 
na dzisiejsze posiedzenie.  
Przewodniczący komisji -  zapytał członków komisji,  czy mają jakieś pytania? Nie było 
żadnych pytań. Wobec braku pytań, Przewodniczący zapytał członków komisji, kto jest za 
przyjęciem Sprawozdania z realizacji rocznego „Programu Współpracy Powiatu 
Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi 
w art. 3 ust. 3 Ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 rok” 
i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła  Sprawozdanie  z realizacji rocznego „Programu Współpracy Powiatu Włocławskiego 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 Ustawy 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 rok” stanowi załącznik nr 7 do 
niniejszego protokołu.  
 
9. Informacja w sprawie kosztów prowadzenia szkół na podstawie danych z 2022 roku 

wraz z informacją o wysokości subwencji uzyskanej w roku 2023 na realizacje zadań 
oświatowych.  

 
Przewodniczący Komisji – powiedział, że informacja została przekazana członkom komisji 
na dzisiejsze posiedzenie.  
Radny Wojciech Rudziński – powiedział, że  jest niedobór środków,  w niektórych szkołach 
większy w niektórych mniejszy. Z czego ten niedobór wynika? Subwencja jest podobna, zależy 
od typu szkoły i  uczniów. Czy to po stronie nauczycieli, tu trzeba dużo dopłacać ? Czy tu mają 
wpływ też koszty nierówne  prowadzenie jednostek?  

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych  - powiedziała, że subwencja jest  
naliczana na ucznia i to jest  kwestia tego, jacy uczniowie w danej szkole są. Jeżeli są to 
uczniowie z niepełnosprawnościami, te wagi są większe, i subwencja jest naliczana  wyższa.  
Wtedy na pewno gdzieś ten koszt utrzymania się również bardziej bilansuje i rekompensuje. 
Na pewno koszty utrzymywania poszczególnych budynków też są różne, więc stąd też te 
różnice  wynikają. Jeżeli chodzi o obsługę, to  zarówno o obsłudze  pedagogicznej, jak i nie 
pedagogicznej, to jest mniej więcej porównywalna, bo nie mamy zatrudnionych więcej 
nauczycieli niż to jest wymagane przepisami, więc tutaj o takiej sytuacji nie można mówić, że 
dzisiaj jest za dużo osób.  W zeszłym roku doszli specjaliści pedagodzy, psycholodzy.  Z tym 
było też różnie, bo  od początku roku nie wszyscy dyrektorzy zdążyli zatrudnić takie osoby, 
więc te koszty też dziś tam się rozkładały. Na przykład  w Lubrańcu jeden z tych psychologów 
został zatrudniony dopiero 5 grudnia, więc te koszty też były dużo niższe, bo  od 5 grudnia, to 
była nawet nie jeden  pełen miesiąc zatrudnienia.  Jeżeli ktoś zdążył zatrudnić od początku 
września,  ten koszt na pewno był wyższy, a  to wszystko w podsumowaniu później ma 
znaczenie. Jeżeli chodzi o obsługę, jest wszędzie na tym samym poziomie.  Macie tu Państwo 
też koszty utrzymywania  Centrum Usług Wspólnych, która w tej chwili przejęła wszystkie 
księgowe i kadrowe.  Księgową i kadrową obsługę szkół, i ona też tutaj jest wykazana, to też 



jest uzależnione przede wszystkim od tego, jacy  są uczniowie i jaka subwencja  jest naliczana 
na poszczególnych uczniów.  

      Przewodniczący Komisji – zapytał członków komisji, czy mają jakieś pytania? Nie było 
żadnych pytań. Wobec braku pytań, Przewodniczący zapytał członków komisji, kto jest za 
przyjęciem  Informacji w sprawie kosztów prowadzenia szkół na podstawie danych z 2022 roku 
wraz z informacją o wysokości subwencji uzyskanej w roku 2023 na realizacje zadań 
oświatowych i przeprowadziła procedurę głosowania.  

 
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła  Informację w sprawie kosztów prowadzenia szkół na podstawie danych z 2022 roku 
wraz z informacją o wysokości subwencji uzyskanej w roku 2023 na realizacje zadań 
oświatowych.  
 Informacja w sprawie kosztów prowadzenia szkół na podstawie danych z 2022 roku wraz 
z informacją o wysokości subwencji uzyskanej w roku 2023 na realizacje zadań oświatowych 
stanowi załącznik nr  8  do niniejszego protokołu.  
 
10. Sprawy różne.  

 
  Przewodniczący Komisji   - zapytał członków komisji czy mają jakieś sprawy w tym punkcie? 

 
Radny Wojciech Rudziński – powiedział, że  przed pandemią było imprezy w szkole , było 
święto sportu,  zawody sportowe szkół, rajdy rowerowe. Po tej pandemii nie ma imprez 
sportowych. Czy  już nie będzie żadnych imprez?  

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych  - powiedziała, że  jeżeli chodzi o rajdy 
rowerowe, to w zeszłym roku zgodnie z tą naszą informacją też odbyły się rajdy rowerowe, ale 
pod patronatem starosty. Rajd rowerowy w Kowalu jest w zeszłym roku i w tym roku 
patronatem starosty.  Rajd, który też w mieście Kowal się odbywał  jest pod naszym patronatem, 
Natomiast jeżeli chodzi o  imprezy szkolne, to rzeczywiście przez okres pandemii zostały one 
zawieszone i w zeszłym roku wróciły konkursy powiatowe. Natomiast jeszcze te imprezy 
sportowe nie wróciły. Wiąże też się to z kosztami i z tym, że tak naprawdę to chyba na chwilę  
obecną nie ma ktoś się tym zająć. Przede wszystkim to tak,  logistycznie nie ma ktoś się zająć 
organizacją tych wydarzeń i też  z tego tyłu na razie się ona nie odbywają.  Nie jest powiedziane, 
że nie będą się odbywały.  

Radny Jacek Jabłoński – powiedział, że ten temat, który poruszył radny,   jest mi szczególnie 
bliski, bo byłem inicjatorem tego rajdu rowerowego, który przez wiele, wiele lat się odbywał, 
nazwał się najpierw z Górki do Europy, potem Rowerem do Europy. 
Wszystkie szkoły powiatowe, nawet te, które nie podlegały pod starostę, bo przecież Zespół 
Szkół  w Starym Brześciu i Zespół  Szkół w Kowalu również  brały w nim udział. Był moment, 
że  również domy dziecka brały w tym udział, a nawet niektóre podstawówki. To się rozrosło 
naprawdę do ogromnej imprezy. Zwykle kończyło to się na farmie w Gołaszewie i to był 
naprawdę fajna impreza. Nie wiem, czemu to nie jest organizowane.  Ja rozumiem, że to, że 
my jako powiat tego nie skończyliśmy, bo to i pandemia i pewnie  nauczycielom się mniej chce. 
Ja bym bardzo chciał, żeby przynajmniej spróbować powrócić do tego rajdu.   



Nie wiem w jakiej formie, ale można by takie pisma do dyrektorów wystosować  albo zrobić 
spotkanie z dyrektorami. My jako powiat to możemy to wskrzesić i  możemy zaprosić do 
współpracy te szkoły, które podlegają po ministerstwo rolnictwa, wtedy to były  gimnazja 
akurat w tym okresie czasu.  

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych  - powiedziała, że ciężko mi jest się 
odnieść do tego, bo nie są to czasy kiedy ja tu pracowałam i nie wiem jak to było organizowane. 
Jeżeli będzie taka inicjatywa to możemy do tego powrócić. Gdzieś  pomysł cały czas był 
zorganizowania dużych zawodów dla dzieciaków właśnie w jednym miejscu. Natomiast na 
chwilę obecną nie jest jeszcze zrealizowane , ale jak najbardziej możemy do tego się przychylić.  
 

11. Zamknięcie obrad Komisji. 
 
Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  w dniu 
4 lipca 2023 roku o godzinie 10:50  dokonał zamknięcia obrad Komisji.  
 
 
         
                         Przewodniczący Komisji  

                                Edukacji, Kultury i Sportu 
 
                 Karol Matusiak  

 

 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała 
Anita Sudomir – Ozdoba ……………………… 
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